
                                      
Acta del Consejo Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 2

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 25. oct . 2022

Hora inicio/fin: 20:00 / 20:30

Lugar: Cámara Agraria Local, Av Mare de Déu de Lledó, 16

Miembros asistentes:

JORGE RIBES VICENTE
OCTAVIO TRAVER PERALTA
LUCIANO FERRER PONS
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
SERGIO TOLEDO LLORENS
ALEJANDRO JOSÉ LÓPEZ BELTRÁN
VICENT GRAU REIG
VICKY AMORES HEREDIA
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ESTEBAN ADELL BOIX
JOAN BERNAT MAYOR
LIDÓN ALGARRA SOTO

Miembros ausentes: 

SALVADOR HUGO LÓPEZ BERNARDO
RAFA JIMÉNEZ CÉVOL
BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
CRISTIAN FERNÁNDEZ VAQUERO
SILVIA PERIS DUMONT
FRANCISCO GIL GARCÍA
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
SANTIAGO CAUDET CEBRIAN
MERCEDES CLARÓS VILAR
BEGOÑA PRADES BELTRÁN
TERESA LLOPIS RAMBLA
M.ª DOLORES MALAGÓN ROMERO
MANEL ESTEVE VIDAGANY

Presidente (Partido Socialista – PSPV)
Concejal (Vicepresidente)
Concejal (VOX)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Partido Popular - PP)
Persona (Ciudadanos)
Persona (Compromis)
A VV Rafalafena
A VV Doctor Marañón y Adyacentes 
A VV Bulevar. Vicente Blasco Ibáñez
AMPA CP Lluis Revest 
AMPA CP Bernat Artola 

Vecino (Alcaldía)
Vecino (Ciudadanos)
Persona ( PP)
Persona (VOX)
Persona (Podem-Esquerra Unida) (*)
Persona (PSPV) 
A VV Gumbau
A VV Rafalafena dels Tarongers
AMPA CP Mestre Canós
AMPA IES Penyagolosa
AMPA IES Sos Baynat 
AMPA CP Madre Vedruna (*)
AMPA CP Fadrell
A VV PERI-18 (*)

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ
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Por el señor Presidente se abre la sesión y antes de pasar al primer punto del 
orden  del  día  la  Concejala  Patricia  Puerta  hace  una  breve  exposición  del  II  Plan 
Estratégico de Empleo 2022-2025.

1º.- Aprobación del Acta de la sesión anterior de fecha 26 de abril de 2022.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.

2º.-  Asistencia  del  Concejal  de  Transición  Ecológica,  Fernando  Navarro: 
Rendición de cuentas de las políticas de contaminación atmosférica.

El señor presidente excusa la ausencia del señor Navarro que no ha podido venir 
a  esta  reunión  por  asuntos  personales  de  última  hora.  Se  intentará,  añade  el  señor 
Presidente, que pueda asistir a la próxima reunión.

3º.- Asuntos Pendientes.

Se pasa al siguiente punto al no haber asuntos que tratar.

4º.- Ruegos y Preguntas.

Interviene  Vicent  Grau  Reig.  El  señor  Grau  comenta  que  recientemente  ha 
aparecido la noticia que el solar, delante de los Juzgados, que sirve de aparcamiento de 
vehículos, será cuando se construya el Conservatorio de Música un parking de pago. Si es 
así, comenta el señor Grau, va en contra de lo que explicó el señor Presidente en su día en 
la  asociación  de  vecinos  Bulevar  Vicente  Blasco  Ibáñez,  pero  también  los  Concejales 
Ignasi Garcia y Francesc Mezquita. El Señor Presidente comenta al respecto que no tiene 
conocimiento de esa noticia. A colación de este tema el señor Adell hace hincapié en la la 
misma noticia,  que  el  parking  del  Conservatorio  será  de  pago,  debiendo  ser  gratuito. 
Interviene también en este tema el señor Toledo concretando que parece ser que habrá. 
un parking disuasorio. El señor Presidente insiste en que no tiene conocimiento de esta 
noticia. El señor Toledo para finalizar comenta que los parking deberían ser iguales en 
todos los barrios y no de pago para unos y gratuito para otros.

Interviene Luciano Ferrer Pons. El señor Ferrer, pregunta si se ha previsto en las 
obras de la  rotonda Camino La Plana haya buena visibilidad,  teniendo en cuenta que 
pasará  un  carril  bici.  El  señor  presidente  comenta  al  respecto  que  ese  cruce  estará 
semaforizado para regular el tráfico.

Interviene Lidón Algarra Soto. La señora Algarra manifiesta lo siguiente:

La acera lindante al colegio Bernat Artola en la calle Rafalafena resulta ser muy 
estrecha para dar cabida al gran número de personas que circulan por ella, sobre todo en 
los momentos de entrada y salida al colegio, y muchos peatones se ven obligados a invadir 
la calzada con el peligro ello supone. Se solicita la ampliación de dicha acera.

Sería  necesario  el  desvío  del  carril  bici  de  la  calle  Columbretes  en  el  tramo 
lindante con el Colegio Bernat Artola ya que supone un peligro en las horas de entrada y 
salida de los niños al colegio. Últimamente han habido discusiones entre ciclistas y padres 
de alumnos en las que todos quieren tener razón.

Se solicita  una valla perimetral  a toda la acera del  Colegio Bernat  Artola para 
evitar  caídas y acceso a la  calzada por  zonas no permitidas ya que no existe ningún 
elemento delimitador entre acera y vial de circulación con el peligro que ello supone.

Es  necesario  el  reasfaltado  del  cruce  de  la  calle  Columbrertes  con  la  calle 
Rafalafena así como solucionar el drenaje de dicha zona. Los días de lluvia es imposible 
cruzar por el paso de cebra por el agua acumulada en ese tramo.

Interviene Alejandro José López Beltrán. El señor López enumera una serie de 
desperfectos de este Distrito acompañando fotos de los mismos:
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Los contenedores soterrados en general están en mal estado: llenos de óxidos, 

baldosas levantadas, mal ajustados, charcos a su alrededor, malos olores.

Pavimento  con  muchas  grietas  en  la  Av  Hermanos  Bou  frente  parada  de 
autobuses del Grao en la plaza Borrull. En la misma Av. aceras deterioradas en el tramo de 
la plaza Borrull a calle Pablo Iglesias. En la misma Av hay alcorques y aceras levantadas 
por raíces en el tramos desde plaza Borrull a Ronda Este. En la misma Av hay Pavimento 
en mal estado, se está descomponiendo, en el tramo calle Músico Perfecto Artola a calle 
Pablo Iglesias.  Diseño caótico del carril  bici,  Av Hermanos Bou cruce con calle Músico 
Perfecto Artola. Acabado desigual, parece sacado de una pista de ciclocros, desde esta 
última calle a calle Pablo Iglesias. En Av Hermanos Bou 40, inexistencia de plataforma 
para facilitar el acceso al autobús en la parada, sentido descendente.

En  la  calle  Prim,  en  la  plaza  donde  se  encuentra  el  Espacio  de  Arte 
Contemporáneo, las aceras se encuentran levantadas por los árboles. En le pasaje que va 
de la Av Hermanos Bou a calle Prim, han talado unas palmeras y no se han repuesto. 
También en ese pasaje, la pared/mural del Centro de Educación para Adultos, está roto, 
con el consecuente riesgo de que alguien se pueda cortar al pasar por allí. En la calle Prim 
cruce con calle Pintor Soler Blasco acceso a plaza Bucarest no existe paso de peatones.

En la Ronda Este, tramo entre Av Mar y Av Hermanos Bou, los nuevos semáforos 
para peatones impiden la circulación fluida de vehículos, impidiendo a la rotonda cumplir su 
función. El cruce de peatones debería resolverse a distinto nivel. En ese mismo tramo hay 
un enlace inadecuado del carril bici entre la Ronda Este y dichas avenidas, que obligan a 
realizar cruces innecesarios a los peatones. Existen desperfectos en las aceras y carril bici 
provocados por las raíces de los árboles. Quitar la señal TIR que está obsoleta.

En la calle Clara Campoamor se solicita una solución de continuidad al carril bici 
proveniente de calle Pablo Iglesias.

En la plaza Obispo Pont i Gol desperfectos en el pavimento por las raíces de los 
árboles. Igual ocurre en la calle Músico Perfecto Artola.

En la calle Obispo Salinas hay árboles moribundos en diversos tramos. No existe 
rampa para discapacitados en las salidas del antiguo recinto ferial. En esta misma calle en 
el cruce con la Ronda Este hay desperfectos en el pavimento por raíces y una fuente en 
mitad de la acera que dificulta el paso (a la altura del antiguo recinto ferial).

Desaprovechamiento  de  la  plataforma  Tram,  en  la  Av  del  Mar.  Debería  de 
habilitarse también para la circulación de autobuses y ciclistas. En esa misma Av cruce con 
la calle Pablo Iglesias hay un trazado peligroso del carril bici. En esa misma Av cruce con 
calle Gobernador hay señalización obsoleta. Quitarla.

En la calle Císcar cruce con la calle Marqués de Valverde no existe rampa para 
discapacitados. También en la calle Císcar a la altura del número 18 hay una acumulación 
de basuras (salida de emergencias de la antigua discoteca Zeus).

Hay baldosas sueltas en la plaza Escultor Adsuara.

En la calle Peñíscola la mayoría de los bolardos están oxidados por su base.

Y no habiendo más asuntos que tratar  se levanta la  sesión,  siendo las veinte 
horas y treinta minutos, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el Presidente y 
el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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Acta del Consell Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 2

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 25. oct . 2022

Hora inici/fi: 20:00 / 20:30

Lloc: Cambra Agrària Local. Av Mare de Déu de Lledó, 16

Membres assistents:

JORGE RIBES VICENTE
OCTAVIO TRAVER PERALTA
LUCIANO FERRER PONS
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
SERGIO TOLEDO LLORENS
ALEJANDRO JOSÉ LÓPEZ BELTRÁN
VICENT GRAU REIG
VICKY AMORES HEREDIA
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ESTEBAN ADELL BOIX
JOAN BERNAT MAYOR
LIDÓN ALGARRA SOTO

Membres absents: 

SALVADOR HUGO LÓPEZ BERNARDO
RAFA JIMÉNEZ CÉVOL
BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
CRISTIAN FERNÁNDEZ VAQUERO
SILVIA PERIS DUMONT
FRANCISCO GIL GARCÍA
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
SANTIAGO CAUDET CEBRIAN
MERCEDES CLARÓS VILAR
BEGOÑA PRADES BELTRÁN
TERESA LLOPIS RAMBLA
M.ª DOLORES MALAGÓN ROMERO
MANEL ESTEVE VIDAGANY

Presidente (Partido Socialista – PSPV)
Concejal (Vicepresidente)
Concejal (VOX)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Partido Popular - PP)
Persona (Ciudadanos)
Persona (Compromis)
A VV Rafalafena
A VV Doctor Marañón y Adyacentes 
A VV Bulevar. Vicente Blasco Ibáñez
AMPA CP Lluis Revest 
AMPA CP Bernat Artola 

Vecino (Alcaldía)
Vecino (Ciudadanos)
Persona ( PP)
Persona (VOX)
Persona (Podem-Esquerra Unida) (*)
Persona (PSPV) 
A VV Gumbau
A VV Rafalafena dels Tarongers
AMPA CP Mestre Canós
AMPA IES Penyagolosa
AMPA IES Sos Baynat 
AMPA CP Madre Vedruna (*)
AMPA CP Fadrell
A VV PERI-18 (*)

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ
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Pel senyor President s'obri la sessió i abans de passar al primer punt de l'orde del 
dia la Regidora Patricia Puerta fa una breu exposició de l'II Pla Estratègic d'Ocupació 2022-
2025.

1r.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior de data 26 d’abril de 2022.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.-  Assistència  del  Regidor  de  Transició  Ecològica,  Fernando  Navarro: 
Rendició de comptes de les polítiques de contaminació atmosfèrica.

El senyor president excusa l'absència del senyor Navarro que no ha pogut vindre 
a esta reunió per assumptes personals d'última hora. S'intentarà, afig el senyor President, 
que puga assistir a la pròxima reunió.

3r.- Assumptes Pendents.

Es passa al següent punt al no haver-hi assumptes que tractar.

4t.- Precs i Preguntes.

Intervé Vicent Grau Reig. El senyor Grau comenta que recentment ha aparegut la 
notícia que el solar, davant dels Jutjats, que serveix d'aparcament de vehicles, serà quan 
es construïsca el Conservatori de Música un pàrquing de pagament. Si és així, comenta el 
senyor Grau, va en contra del que va explicar el senyor President en el seu moment en 
l'associació  de  veïns  Bulevard  Vicente  Blasco  Ibáñez,  però  també els  Regidors  Ignasi 
Garcia  i  Francesc Mezquita.  El  Senyor  President  comenta  sobre  este tema que no té 
coneixement  d’eixa notícia. A col·lació  d’este tema el senyor Adell posa l'accent en la la 
mateixa notícia, que el pàrquing del Conservatori serà de pagament, havent de ser gratuït. 
Intervé també en este tema el senyor Toledo concretant que sembla ser que hi haurà. un 
pàrquing dissuasiu. El senyor President insisteix que no té coneixement d’esta notícia. El 
senyor Toledo per a finalitzar comenta que els pàrquing haurien de ser iguals en tots els 
barris i no de pagament per a uns i gratuït per a uns altres

Intervé Esteban Adell Boix. El senyor Adell posa l'accent en la notícia del senyor 
Grau que el pàrquing del Conservatori serà de pagament, havent de ser gratuït.

Intervé  Luciano Ferrer Pons.  El senyor Ferrer,  pregunta si s'ha previst  en les 
obres de la rotonda Camí La Plana hi haja bona visibilitat, tenint en compte que passarà un 
carril  bici.  El  senyor  president  comenta  sobre  este tema que  eixe encreuament  estarà 
regulat el trànsit per semàfors.

Intervé Lidón Algarra Soto. La senyora Algarra manifesta el següent:

La vorera confrontant al col·legi Bernat Artola al carrer Rafalafena resulta ser molt 
estreta per a donar cabuda al gran nombre de persones que circulen per ella, sobretot en 
els moments d'entrada i eixida al col·legi, i molts vianants es veuen obligats a envair la 
calçada amb el perill que això suposa. Se sol·licita l'ampliació d’esta vorera.
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Seria necessari  el  desviament del carril  bici  del carrer Columbretes en el  tram 
confrontant amb el Col·legi Bernat Artola ja que suposa un perill en les hores d'entrada i 
eixida  dels  xiquets al  col·legi.  Últimament  han hagut  discussions entre ciclistes  i  pares 
d'alumnes en les quals tots volen tindre raó.

Se sol·licita una tanca perimetral a tota la vorera del Col·legi Bernat Artola per a 
evitar caigudes i accés a la calçada per zones no permeses ja que no existeix cap element 
delimitador entre vorera i vial de circulació amb el perill que això suposa.

És necessari el reasfaltat de l'encreuament del carrer Columbrertes amb el carrer 
Rafalafena així com solucionar el drenatge  d’esta zona. Els dies de pluja és impossible 
creuar pel pas de zebra per l'aigua acumulada en eixe tram.

Intervé  Alejandro José López Beltrán. El senyor López enumera una sèrie de 
desperfectes d’este Districte acompanyant fotos:

Els  contenidors soterrats  en general  estan en mal  estat:  plens  d'òxids,  rajoles 
alçades, mal ajustats, tolls al seu voltant, mals olors.

Paviment amb moltes clivelles en la Av Germans Bou front parada d'autobusos del 
Grau en la plaça Borrull.  En la mateixa Av. voreres deteriorades en el tram de la plaça 
Borrull a carrer Pablo Iglesias. En la mateixa Av hi ha escocells i voreres alçades per arrels 
en el trams des de plaça Borrull a Ronda  Est. En la mateixa Av hi ha Paviment en mal 
estat, s'està descomponent, en el tram carrer Músic Perfecte Artola a carrer Pablo Iglesias. 
Disseny caòtic del carril  bici,  Av Germans Bou  encreuament amb carrer Músic Perfecte 
Artola. Acabat desigual, sembla tret d'una pista de ciclocros, des d’este últim carrer a carrer 
Pablo Iglesias. En Av Germans Bou 40, inexistència de plataforma per a facilitar l'accés a 
l'autobús en la parada, sentit descendent.

Al carrer Prim, en la plaça on es troba l'Espai d'Art Contemporani, les voreres es 
troben alçades pels arbres. En el passatge que va de la Av Germans Bou a carrer Prim, 
han talat unes palmeres i no s'han reposat. També en  eixe passatge, la paret/mural del 
Centre d'Educació per a Adults, està trencat, amb el conseqüent risc que algú es puga 
tallar en passar per allí. Al carrer Prim encreuament amb carrer Pintor Soler Blasco accés a 
plaça Bucarest no existeix pas de vianants.

En la Ronda Est, tram entre Av Mar i Av Germans Bou, els nous semàfors per a 
vianants impedeixen la circulació fluida de vehicles, impedint a la rotonda complir la seua 
funció. L'encreuament de vianants hauria de resoldre's a diferent nivell.  En  eixe mateix 
tram hi ha un enllaç inadequat del carril  bici entre la Ronda  Est i  estes avingudes, que 
obliguen a realitzar encreuaments innecessaris als vianants. Existeixen desperfectes en les 
voreres i  carril  bici  provocats per les arrels  dels arbres.  Llevar  el  senyal  TIR que està 
obsoleta.

Al  carrer  Clara Campoamor se sol·licita  una solució de continuïtat  al  carril  bici 
provinent de carrer Pablo Iglesias.

En  la  plaça Bisbe  Pont  i  Gol  desperfectes  en el  paviment  per  les  arrels  dels 
arbres. Igual ocorre al carrer Músic Perfecte Artola.

Al  carrer  Bisbe Salinas hi  ha arbres moribunds en diversos trams. No existeix 
rampa per a discapacitats en les eixides de l'antic recinte firal. En  este mateix carrer en 
l'encreuament amb la Ronda Est hi ha desperfectes en el paviment per arrels i una font a la 
meitat de la vorera que dificulta el pas (a l'altura de l'antic recinte firal).

Desaprofitament de la plataforma Tram, en la Av de la Mar. Hauria d'habilitar-se 
també per a la circulació d'autobusos i ciclistes. En eixa mateixa Av encreuament amb el C

ód
. V

al
id

ac
ió

n:
 A

AH
TR

W
59

XR
96

AR
EZ

39
W

AE
SW

G
J 

Ve
rif

ic
ac

ió
n:

 h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 6

 d
e 

7 



                                      
carrer Pablo Iglesias hi ha un traçat perillós del carril bici. En eixa mateixa Av encreuament 
amb carrer Governador hi ha senyalització obsoleta. Llevar-la.

Al  carrer  Císcar  encreuament  amb el  carrer  Marqués de  Valverde  no existeix 
rampa per  a discapacitats.  També al  carrer  Císcar  a l'altura del  número 18 hi  ha una 
acumulació de fems (eixida d'emergències de l'antiga discoteca Zeus).

Hi ha rajoles soltes en la plaça Escultor Adsuara.

Al carrer Peníscola la majoria dels bolardos estan oxidats per la seua base.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint hores i 
trenta minuts, estenent-se d'ella la present acta signada pel President i el Secretari.

(Document signat electrònicament al marge.)
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